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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:406 Fribeloppet

Fribeloppet är den maximala inkomst en student får erhålla utan att förlora sitt 
studiemedel. Många studenter klarar utan problem av att arbeta vid sidan av 
sina studier men tvingas i och med fribeloppets låga tak att tacka nej till 
jobbpass och måste planera noga för att inte arbeta för mycket. Att studenter 
tvingas tacka nej till arbete är givetvis inte önskvärt. Ett arbete vid sidan av 
studierna ger inte bara en större frihet och mer pengar i plånboken, det ger 
också en värdefull koppling till arbetsmarknaden och ökar studentens möjlighet 
till arbete efter avslutad examen. 

Under pågående kris är det viktigt att studenter inte hindras från att jobba extra 
i bland annat vården, och det är därför bra att fribeloppet helt slopats under 
2020. Krisen är dock långt ifrån över, och smittspridningen ökar nu i stora delar 
av Sverige och världen. 

Därför önskar jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Kommer statsrådet att verka för att regeringen ska besluta om slopat fribelopp 
även för 2021? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-11
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


